
Klima-, Energi- og Bygningsudvalget

Til: Skatteministeren
Klima-, energi- og bygningsministeren

Dato: 16. november 2012

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

KEB alm. del

Samrådsspørgsmål G
Er det korrekt, at prisen på brænde bliver fordoblet som følge af energiaftalen,
og mener ministrene, at det er rimeligt over for de 750.000 danskere, der vil
blive ramt, at de nu skal betale langt mere for varen?

På udvalgets vegne
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